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Datum : vrijdag 10 maart 2023 
Tijd : 20:00 uur 

Locatie : De Kiosk, Oranjeplein 20a Loon op Zand 

Leden aanwezig: Frans Wijnen, Henk Soeting, Henk van Zelst, Twan van Bakel, Maaike van der 
Velde, Monique Claassen, Ivo de Klerk, Femke de Klerk, Sjoerd van Mil, Agnes Ardiyanti, Annelies 
van der Lee, Kurt van der Lee, Twan Vermeulen, Mark Bruers, Edgar Bon, René Panen 

Bestuursleden aanwezig: Hans Stouthamer (voorzitter), Diana Wijnen (kidscommissie), Mike van 
Eijnatten (klimcommissie), Khyran Herklots (algemeen), Marlies Blesgraaf (penningmeester). 

  

Nr. Agendapunt  
1 Opening 

Hans Stouthamer opent de vergadering om 20:00u en heet de aanwezigen 
van harte welkom. De agenda wordt vastgesteld, onder toevoeging van een 
extra punt (Bergsportcafé, wordt behandeld na/bij de begroting). 
 

 
 

2 Goedkeuren notulen ALV 11 maart 2022 
- De notulen zijn op de website geplaatst en de link is aan de aangemelde 

leden toegezonden. 
- SvM merkt op dat zijn achternaam verkeerd is gespeld (Mill i.p.v. Mil), dit 

wordt gecorrigeerd. 
- HvZ wijst op de opmerking in de notulen dat extra kosten gemaakt 

moeten worden. Hier ontbreekt de context. 
Bestuur: licht toe dat de leden in de vorige ALV het bestuur hebben 
opgeroepen om extra activiteiten te organiseren omdat de reserve steeds 
opliep. Dit komt aan de orde bij de bespreking van het jaarverslag/de 
begroting.   
 

Met bovenstaande correctie, worden de notulen vastgesteld. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Besluit 

3 Jaarrekening 2022 
Toelichting door het bestuur:  
Er is dit jaar een wissel van penningmeester geweest. Het heeft na de ALV 
even geduurd voordat de overdracht volledig was. Vanaf 2022 worden de 
kosten per activiteit uitgesplitst. Daardoor zijn er verschuivingen in het 
jaarverslag zichtbaar. Er is een grote post ‘overig/diversen’ opgenomen waar 
posten die betrekking hadden op 2021 (en niet eerder geboekt waren) in zijn 
geboekt. Er is klimmateriaal vervangen, vandaar een grote post. De rebolting-
activiteiten die vermeld staan op de resultatenrekening zijn vanwege het 
opstarten van het reboltingteam. Dat loopt voortaan via Woerden. 

 
Jaarrekening 2022: 
- HvZ merkt op dat er een fout in de presentatie staat (cijfers balans). Hij 

vraagt wat er onder de bestuurskosten valt. MBl legt uit dat dit kosten 
opslag, kosten website, kosten vergaderingen en dergelijke zijn. Maar ook 
de ALV en nieuwjaarsborrel. 

- HvZ merkt op dat de kosten van de activiteiten veel hoger zijn van de 
opbrengsten en vraagt hoe dat komt. DW en MvE leggen uit dat er 
voorheen steeds door de penningmeester werd gezegd dat het goed ging 
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en er voldoende geld was. Nu de kosten worden uitgesplitst is zichtbaar 
dat dit niet altijd klopt. De commissies hebben plannen gemaakt om dit te 
verbeteren en te zorgen dat meer activiteiten kostendekkend zijn. HSt 
licht toe dat het bestuur dit heeft besproken en heeft geconstateerd dat 
het bestuur na corona enthousiast is begonnen. Door te weinig financieel 
inzicht kon onvoldoende gestuurd worden. 

- SvM vraagt hoe dit bijgestuurd gaat worden. DW/MBl lichten toe dat er 
beter inzicht is in de kosten, waardoor tussendoor kan worden 
bijgestuurd. 

- HvZ stelt dat de commissies vooraf weten welke kosten er zijn, waardoor 
gepland moet worden. MvE licht toe dat er veel onverwachte zaken zijn. 
Bijv. het aantal instructeurs in opleiding, die meegaan met de activiteiten 
wat deels in het kader van hun opleiding is. Het bestuur probeert de 
kosten beter vooraf in te schatten en kosten te besparen door organisatie 
van een activiteit (bestuur/commissie/instructeurs) meer te laten 
carpoolen. 
 

- Verslag kascontrolecommissie: HSt vertelt dat Wouter Ligtenberg en 
Twan Vermeulen de kascontrole hebben uitgevoerd. MBl heeft het 
jaarverslag met hen doorgenomen en vragen beantwoord. WL en TV 
hebben het jaarverslag goedgekeurd en verzocht om een aanpassing van 
de begroting. Dat heeft het bestuur uitgevoerd. 

 
- Goedkeuren jaarrekening 

De vergadering stelt de jaarrekening vast en verleent decharge aan het 
bestuur. 
 

- Benoeming kascontrolecommissie (de huidige commissie bestaat uit 
Wouter Ligtenberg en Twan Vermeulen). 
Sjoerd van Mil en Frans Wijnen bieden zich aan en worden door de 
vergadering benoemd als kascontrolecommissie voor 2023. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Besluit 
 
 
 
 
Besluit 

4 Begroting 2023 
Toelichting door MBl: Na corona worden er weer veel activiteiten 
georganiseerd door de commissies, die dat zo zullen toelichten. Het is het 
streven om de kosten en opbrengsten beter in balans te krijgen. Dit gaat niet 
in een jaar lukken, maar de commissies gaan hier wel mee aan de slag. Zo 
gaan de eigen bijdragen (fors) omhoog. 
 
- SvM vraagt of de begroting nu realistisch is. De posten, bijvoorbeeld 

klimcommissie, zijn nog lager dan het resultaat van 2022. Is dat 
verstandig? DW licht toe dat het bestuur meer bijstuurt en dat de kosten 
beter ingeschat kunnen worden door meer inzicht. 

- HvZ vraagt naar de post ‘klimmateriaal’. MBl/MvE leggen uit dat dit 
aanschaf klimmateriaal is. Verder heeft het bestuur besloten om de jassen 
voor de instructeurs/vrijwilligers hier ook onder te boeken. Het zijn 
materialen die nodig zijn voor de activiteiten. HvZ vind dat geen goed 
argument en zou de kosten liever onder regiokader of regiobestuur zien. 
Op die manier kan er meer inzicht zijn in de plannen en kosten. 

- HSt: Bestuur heeft de begroting gebaseerd op eerdere jaren en die 
bijgestuurd naar aanleiding van het inzicht van 2022 (door de splitsing van 
kosten). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Besluit 
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- SvM merkt op dat de begroting van 2023 van €10.000 naar €12.500 is 
gegaan. Is dat realistisch? Bestuur wijst erop dat er meer inzicht in de 
kosten is en dat de eigen bijdragen omhoog gaan. Daardoor acht het 
bestuur de begroting realistisch. 

- FW vraagt wat de ALV wil als de kosten opnieuw uit de pas lopen met de 
eigen bijdragen. Verschillende leden merken op dat het bestuur zoveel 
mogelijk moet voorkomen dat duidelijk verliesgevende activiteiten 
doorgaan. MvE licht toe dat de commissies dit proberen. Ze schatten het 
aantal deelnemers in en maken extra promotie als er te weinig animo is. 
Als het duidelijk een te kleine groep is wordt de activiteit geannuleerd. 

- TvB wijst erop dat de commissies zelf in de gaten moeten houden wat de 
kosten zijn. MBl geeft aan dat tussentijds overzicht beschikbaar is voor de 
commissies en dat de commissies hier druk mee bezig zijn. 

  
Plan bergsportcafé 
MC heeft een plan ingediend om een bergsportcafé te organiseren om nieuwe 
leden te trekken. Daarmee reageerde ze op de oproep van het bestuur om 
met ideeën voor activiteiten te komen. Ze legt het plan uit. 
- Er zijn wat inhoudelijke discussies over de locatie (openbaar of niet) en de 

kosten (eigen bijdrage of niet, kostenneutraal of niet). Dit kan later worden 
uitgewerkt. 

- IdK vraagt of het werven van leden geen taak van Woerden is. HSt: van 
beiden. 

- FW vraagt wanneer het initiatief geslaagd is en hoeveel mensen er bereikt 
moeten deelnemen. 

Na de bespreking wordt er gestemd (10 voor, 5 tegen). MC en KH vormen 
commissie voor de organisatie. Dit is een pilot. Zij gaan op zoek naar een 
locatie om in 2023 twee keer een avond of middag te organiseren. MC/KH 
laten het bestuur weten wat zij als commissie van de activiteit vinden 
(evaluatie). Het bestuur neemt dit mee in de vergadering over het jaarverslag 
2023/begroting 2024. 
 
Begroting wordt aangepast: er komt 500 euro budget voor het bergsportcafé. 
Dit komt ten laste van de reserve. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Besluit 
 
 
 
 
 
 
Besluit 

5 Aftreden en (Her)benoeming bestuursleden 
Hans Stouthamer en Khyran Herklots zijn aftredend en stellen zich niet 
opnieuw verkiesbaar. 
 
Henk van Zelst heeft zich verkiesbaar gesteld als algemeen bestuurslid. De 
vergadering stemt unaniem in met zijn verkiezing. 
 
Het bestuur draagt als voorzitter Martijn Kilsdonk voor. De vergadering merkt 
op dat dit niet de juiste procedure is, de voorzitter moet worden gekozen uit 
het bestuur. Martijn Kilsdonk wordt benoemd als bestuurslid en interim-
voorzitter. In de ALV 2024 kan hij dan als voorzitter benoemd worden. 
 

 
 
 
 
Besluit  
 
 
 
 
 
Besluit  
 

6 Activiteiten 2022 en vooruitblik 2023 
 
MvE geeft toelichting op de klimcommissie: in 2022 zijn de activiteiten 
opgestart na corona. Er zijn verschillende klimweekenden geweest. In 2023 
lopen er twee cursussen, beiden volgeboekt. De planning voor 
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klimweekenden is gemaakt, er zijn er nu zeven gepland. Combinatie van 
begeleidklimmen en vrij klimmen zonder uitgebreide begeleiding. Daarnaast 
worden er twee workshops georganiseerd.  

DW geeft toelichting op de kidscommissie: Er zijn 4 activiteiten geweest in 
2022: twee klimweekenden, een klimdag en voor het eerst een outdoor 
multipitch cursus voor de jeugd. Het weekend naar Roc la Tour is omgezet 
naar een enkele dag klimmen in Dave vanwege de weersomstandigheden. In 
2023 is er een klimdag bij Neoliet geweest. Er komen klimdagen in Grands 
Malades en Hotton aan en twee klimweekenden voor de jeugd. 
 
TvB geeft toelichting op de wandelcommissie: In 2022 zijn er wat activiteiten 
geannuleerd i.v.m. corona. Daarna zijn er diverse wandelingen georganiseerd 
en twee weekenden. In 2023 zijn er diverse wandelingen gepland en ook twee 
weekenden (Kouwe Klauwen en Culinair Weekend). Wat opvalt is dat er ook 
veel mensen uit andere regio’s aansluiten. Er zijn ook leden van de regio die 
als vrijwilliger wandelingen uitzetten.   

7 Mededelingen van het bestuur 
 
- HSt meldt dat de nieuwjaarsreceptie 2022 niet is doorgegaan vanwege 

corona.  
- De barbecue voor vrijwilligers is niet doorgegaan vanwege onvoldoende 

aanmeldingen. De barbecue stond zichtbaar op de agenda, om iedereen 
te informeren en aanmeldingen mogelijk te maken.  

- Het kerstpresentje is uiteindelijk een jas geworden voor de vrijwilligers, die 
is uitgedeeld op de nieuwjaarsreceptie 2023. 

- DW meldt dat er een whatsapp-groep wordt gemaakt: ‘Helpende 
Handjes’. Dit is een herstart van de vroegere maillijst. De commissies 
zullen hier een berichtje in plaatsen als ze extra hulp kunnen gebruiken. 
 

 

8 Verkiezing vertegenwoordigers voor de Vergadering van Afgevaardigden 
(VVA) 
NKBV Regio Midden Brabant mag zich, gebaseerd op het ledental, door 4 
leden met stemrecht op de VVA laten vertegenwoordigen. Deze 
vertegenwoordigers dienen door de algemene ledenvergadering van onze 
regio te worden benoemd.  
 
De VVA vergadering wordt 2x per jaar gehouden. Voor 2023 zijn deze 
gepland op 17 juni en 25 november. 
 
Alleen KH meldt zich aan als vrijwilliger. Hij wordt benoemd voor de VVA van 
25 november (17 juni niet mogelijk). 
 
Er komt een oproep in de nieuwsbrief voor andere vertegenwoordigers. Het 
bestuur stemt onderling af wie er naar de VVA gaat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Besluit  
 
 
Besluit 

9 Rondvraag 
HvZ: Wat is de stand van zaken van de automatisering van Woerden? Hier 
zijn veel problemen mee. FW reageert dat het inderdaad instabiel is. 
Afgelopen week zijn er problemen geweest, na contact met de websitebouwer 
zijn die vrij snel opgelost. Woerden wil een regio-overleg van webbeheerders 
opzetten, maar door personele problemen ligt dit stil. 
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IdK voegt toe dat een eigen website met aanmeldsysteem bouwen ook geen 
optie is. 
 
HvZ: De vereniging is statutair gevestigd in Tilburg. MBl: Op het jaarverslag 
staat de vermelding zoals opgenomen in de KvK. 
 

10 Sluiting 
HSt sluit de vergadering om 22:30u en bedankt iedereen voor zijn / haar 
komst. 
 
DW biedt namens het bestuur HSt en KH een bedankje aan. 
 

 

 

 


